
                    

 
 

   

 

   

 

Referat brukerutvalg Mars 2023 
 

 

Tid:  Torsdag 30. mars 2023 kl. 11.00 – 14.00 

Sted:   Møterom Auditoriet NGLMS 

Til stede:  Kristen Mathias Hyrve, Halvard Eskeland, Tor Bøe, Kåre Bakken, 

Svein Helge Synstnes (virksomhetsleder) og Anette Rudi (referent).  

Forfall: Alf Tore Sørhagen og Knut Granli.  

 

Saks 

nr. 

Saker  Ansvar 

1/23 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Innkalling godkjent   

- Det har kommet til flere saker under evt.   

Kristen M. 
Hyrve 

2/23 Godkjenning av referat fra møte 24.11.2022 

- Referatet fra forrige møte godkjent uten merknader 

 

Kristen M. 
Hyrve 

3/23 Oppstart av det nye utvalget 

- Gjennomgang av mandatet, som kommunene har vedtatt.  

- Gjennomgang av hva de ulike utvalgene består av: 

DUR: drifts og utviklingsrådet. Sykehuset og kommunene er 

representert.  

Kvalitetsutvalget: kommunelege 1, virksomhetsleder NGLMS 

og representant fra brukerutvalget.  

- Signere taushetserklæring: ingen nye medlemmer i år.  

 

Diskusjon rundt formålet med brukerutvalget/-møtene. Det som 

diskuteres i brukerutvalget tas med videre inn i DUR og 

kvalitetsutvalget. Brukerutvalget påpeker og spiller inn til andre 

fora. I tillegg blir perspektivet brukerutvalget har, tatt med inn til 

administrasjonen ved NGLMS. Medlemmene i brukerutvalget 

opplever at det er utfordrende å få innspill fra lag/organisasjoner og 

innbyggere.  

 

Kristen M. 
Hyrve   

4/23 
Opprydding etter valget av leder og nestleder for 2023 

 

Grunnen til valget som ble gjort på forrige møte, var at ny leder 

kunne få opplæring og veiledninga av avtroppende leder, som har 

igjen ett år i brukerutvalget.  

Da de som ble valgt ikke ønsker å inneha vervene, tas det gjenvalg.  

 

Kristen Mathias Hyrve velges til leder av brukerutvalget for 2023.  

Kåre Bakken velges som nestleder av brukerutvalget for 2023.  

 

Kristen M. 
Hyrve  



                    

 
 

   

 

   

 
Representant fra Frons-kommunene: 

Hyrve kontakter tidligere representant og hører om hun stiller ut 

året.  

 

5/23 
Årsmelding 2022 

Gjennomgang av årsmelding for brukerutvalget NGLMS 2022. 

Årsmeldingen godkjennes.  

Kristen M. 
Hyrve 

6/23 
Referat fra Dur-møtet 

Det har vært to Dur-møter siden sist brukerutvalgsmøte.  

 

Gjennomgang av referat fra møtet i desember med blant annet 

saker rundt arbeid rundt oppretting av desentralisert 

sykepleierutdanning, gjennomgang av rutine for avvik, 

hospiteringsordning, framtidig sykehusstruktur, paramedic bilen, 

status NGLMS og ny leder i brukerrådet.  

 

Gjennomgang av referat fra møtet i februar med blant annet saker 

om framtidig sykehusstruktur, forvaltningsrevisjonen for 

helsesamarbeidet NGLMS, evaluering i forbindelse med at 

døgnenheten på Bredebygden ble lagt ned, orientering fra 

sykehuset, etablering av "helselab", beredskap i påska, avvik, 

informasjon om overlege på sengeavdelingen og legevakt og nye 

opptakskrav for sykepleierutdanning. 

 

Svein Helge 
Synstnes  

7/23 
Referat fra Kvalitetsutvalget 

- Det har ikke vært møte siden oktober/november. Det er ikke 

avklart når neste møte blir.  

 

Svein Helge 
Synstnes 

8/23 
Oppdatering LMS 

 

Årsmelding for LMS 2022 er under utarbeiding. Gjennomgang av 

aktivitetsnivået i 2022 i forhold til tidligere år og liggedøgn på 

sengepost differensiert på de ulike kommunene.  

 

Svein Helge 
Synstnes 

9/23 
Evt.  

 

- Brukerutvalget for Sykehuset Innlandet skal organisere 

samarbeidsmøte for brukerutvalgene i år. Hyrve etterspør 

dato.  

 

 

- Brukerutvalget spiller inn at kommunene ikke er gode nok til 

å markedsføre LMS'et.  

 

Helsefellesskapet 

Det var møte 10.februar. Leder for brukerutvalget har aldri deltatt 

på møtene, det har kun kommet referat. Det velges ny 

representant fra brukerutvalget til helsefellesskapet på neste møte.  

 

Representant for arbeidsgruppe evaluering DPS nord-

Gudbrandsdalen  

Det må velges en brukerrepresentant til arbeidsgruppa for 

evalueringen. Leder av brukerutvalget stiller som kandidat.   

 



                    

 
 

   

 

   

 
Oppfølging av sak fra Lesja 

Virksomhetsleder har tatt opp saken på legevakt og i DUR. Saken 

er oversendt til kvalitetsutvalget, pasienten er kontakta og har fått 

et skriftlig svar.  

 

Parkering utenfor NGLMS 

Brukerutvalget spiller inn at det er en utfordring at det er for lite 

parkeringsplasser rundt NGLMS. Hva med de som kommer akutt og 

ikke kan gå langt?  

 

Legedekning legevakt 

Gjennomgang av legedekningen med informasjon om blant annet 

vaktlengder, lege som jobber oljeturnus og turnuskandidater. 

 

  

Neste møte er torsdag 15.juni 2023 – kl. 11.00 – 14.00.  

 

 


